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Zápis č. 5 z veřejného  zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 26. 9.  2007 

 
 
 
 
 
PŘÍTOMNI:  

• komora akademických pracovníků: Doc. PhDr.Miroslav Kryl, CSc., Mgr.Jakub  
      Pátek, Mgr. Martin Veselý, Mgr. Martin  

      Nitsche, Ph.D. 
• studentská komora:   Bc. Michal Červenka, Josef Trnka, Jan Tříska,    
                                                 Bc.Martin Zubík 

 
OMLUVENI:     Mgr. Renata Cornejo, Ph.D.,  
 
HOSTÉ:     PhDr. Michaela Hrubá, Mgr. Martin Škvára,  
      Mgr. Jiří Koumar 

 
 
 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení nového akademického roku 
2. Kontrola -  schválené nové přijímací podmínky na  FF UJEP pro ak rok 2008/09 
3. Vyjádření  senátu k nově navrženým proděkanům FF UJEP 
 

 
 
 
 

bod č. 1 
     V úvodu předseda senátu přivítal všechny přítomné na prvním zasedání AS FF UJEP 
v akademickém roce 2007/08 a popřál všem mnoho pracovních, studijních i osobních 
úspěchů. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
bod č. 2 
     Předseda senátu poděkoval senátorům za schválení nových podmínek pro přijímací řízení 
FF UJEP pro ak. rok 2008/09. Tyto podmínky senátoři schvalovali dne 17. 9. 2007 formou 
per rollam.  Senátu  je předkládal  Mgr. Jiří Koumar, proděkan pro studium. PhDr. Michaela 
Hrubá, Ph. D. podala vysvětlení, proč bylo nutné tyto podmínky  schválit  v tak krátkém 
časovém horizontu. 
                   Výsledky hlasování 5-0-4 
  
 
 
bod č. 3 
Děkanka FF  PhDr. Michaela Hrubá, Ph. D. představila přítomným nově navržené proděkany 
FF UJEP, a to: 

• proděkan pro studium    Mgr. Jiří Koumar 
• proděkna pro rozvoj a informatizaci  Mgr. Martin Škvára 
• proděkna pro vědu a zahraničí  Doc. PhDr. Kristina Kaiserová, CSc. 
 

     Krátce okomentovala dosavadní působení staronových proděkanů.  Dále blíže  seznámila 
přítomné  s nově navrženým proděkanem  pro rozvoj a informatizaci Mgr. Martinem Škvárou.  
Přítomné informovala  o jeho dosavadním působení na LLS- LINK LANGUAGE SCHOOL, 
s.r.o. a o jeho přínosu pro fakultu. 
 
     Mgr. Martin Škvára přiblížil senátorům vizi své činnosti na FF UJEP a přislíbil rozvoj 
jazykového vzdělávání studentů. 
 
Usnesení:  
Senátoři se kladně vyjádřili k nově navrženým proděkanům. Zároveň však žádají děkanku FF 
UJEP, PhDr. Michaelou Hrubou, Ph.D., aby  na konci akademického roku 2007/08 
vypracovala  hodnotící zprávu o činnosti nového proděkana Mgr. Martina Škváry . 
                             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Hana Krchovová    Ověřil: Mgr. Jakub Pátek 
 
 
 



          
 


